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      Annotation

    
        
          Работа посвящена разработке мероприятий, направленных на повышение конкурентоспособности компании «Midea Group», основанных на анализе и оценке её производственно-экономической и финансовой деятельности. В ходе исследования решены следующие задачи: 1. Исследованы теоретико-методологические основы процесса оценки конкурентоспособности предприятий бытовой электротехники.  2. Проанализированы перспективы развития современных компаний по производству бытовой техники во всем мире.  3. Проанализирована и оценена конкурентоспособность “Midea Group”.  4. Дана оценке финансово-экономического положения компании “Midea Group” (при расчете финансовых коэффициентов использован пакет Excel программного продукта MS Office).  5. Сформулированы и обоснованы мероприятия, направленные на повышение конкурентоспособности компаний “Midea Group”.  Объектом исследования выступает компания «Midea Group». Предметом исследования является конкурентоспособность предприятия на международном рынке (на примере компании «Midea Group»). Практическая значимость данной работы заключается в возможности использования в практике производственной деятельности компании «Midea Group» разработанных мероприятий, направленных на повышение её конкурентоспособности. При выполнении работы в качестве теоретической базы использовались теоретические, методические, фактографические материалы по выбранной теме, включая монографии, учебники и учебные пособия. В основу информационной базы исследования положены данные финансово-экономической отчетности компании «Midea Group». В выпускной квалификационной работе использовались следующие методы научного исследования: элементы научного, финансового и экономического анализа, обобщение информации.
        

        
          The work is devoted to the development of measures aimed at increasing the competitiveness of the company "Midea Group", based on the analysis and evaluation of its production, economic and financial activities. During the study, the following tasks were solved: 1. Theoretical and methodological foundations of the process of assessing the competitiveness of household electrical engineering enterprises have been studied. 2. The prospects for the development of modern companies producing household appliances around the world are analyzed. 3. Analyzed and evaluated the competitiveness of "Midea Group" in the world market. 4. Given the assessment of the financial and economic situation of the company "Midea Group"(when calculating financial ratios, the Excel package of the MS Office software product was used). 5. Formulated and substantiated measures aimed at increasing the competitiveness of Midea Group companies. The object of the study is the Midea Groupl company. The subject of the study is the assessment of the competitiveness of an enterprise in the international market (on the example of the Midea Group company). The practical significance of this work lies in the possibility of using the developed measures aimed at increasing its competitiveness in the practice of the production activities of the Midea Group company. When performing the work, theoretical, methodological, factual materials on the chosen topic, including monographs, textbooks, and teaching aids, were used as a theoretical basis. The information base of the study is based on the financial and economic reporting data of the Midea Group company. In the final qualifying work, the following methods of scientific research were used: elements of scientific, financial, and economic analysis, generalization of information.
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